
Město Chodov - finanční výbor 
Z á p i s 

 

ze zasedání finančního výboru dne 9. září 2020 

─────────────────────────────────────────────────── 

 

Zúčastnili se: p. Matička, p. Smolka, p. Franče, p. Cerovská, Ing. Hloušková,  

Ing. Hora 

Omluven: p. Randa 

Hosté:    Ing. Kubicová, Mgr. Soukup 

 

Program:  

 

1. Zahájení 
2. Kontrola usnesení 
3. Návrh rozpočtových změn na rok 2020 
4. Hodnocení činnosti FV za I. pololetí roku 2020 
5. Organizační záležitosti 
6. Diskuse, závěr 

 

Ad 1) Předseda finančního výboru p. Karel Matička přivítal přítomné, omluvil 

p.Randu, který je v karanténě po návratu z dovolené a zahájil jednání. Následně 

přečetl program jednání, členové FV neměli připomínky, program byl schválen. 

 

Ad 2) Kontrola usnesení: usnesení č. 8/2020, 9/2020 a 10/2020 byla splněna 

projednáním ZM dne 18.6.2020.      

 

Ad 3) Návrh rozpočtových změn na rok 2020 předložila Ing. Kubicová, jedná se o 

navýšení výdajů za provoz záchytného místa v Chodově a zřízení odkladiště kadáveru. 

Rozpočtové změny budou kryté fondem rezerv. Výklad doplnil Mgr. Soukup. 

P.Matička předložil návrh usnesení č. 11/2020, které bylo schváleno 6ti hlasy. 

 

Ad 4) Hodnocení činnosti finančního výboru za I. pololetí roku 2020 předložil 

p.Matička. Protože nebyly žádné dotazy ani doplnění, přečetl usnesení č. 12/2020, 

které bylo schváleno 6ti hlasy. 

 

Ad 5) Organizační záležitosti: Ing. Kubicová předložila návrh na převod finančních 

prostředků schváleného rozpočtu města Chodova pro rok 2020. Jde o převod prostředků 

z investiční akce Regenerace sídliště v Tovární ulici, které se letos nevyčerpají, 

na úpravu prostranství okolo KASSu ve výši 920 000,- Kč do běžného rozpočtu.  

P. Franče se dotazoval na velký rozdíl mezi plánovanou a konečnou cenou prací na 

úpravě prostranství KASSu. Vysvětlili Ing. Kubicová a Mgr. Soukup. 

P. Matička předložil usnesení č. 13/2020, které bylo schváleno 6ti hlasy. 

 

Ad 6) Diskuse: P. Smolka měl dotaz na příspěvek státu na zmírnění výpadku příjmů 

z rozpočtového určení daní – 1250,-Kč na občana. Ekonomickou situaci hospodaření 

města vysvětlila Ing. Kubicová. Ing. Hora poděkoval za odbornou práci při řízení 

financí a hospodaření města Chodova. 

P. Matička následně poděkoval za účast a ukončil jednání finančního výboru.  

 

 

Zapsala: K. Kertészová    

 

 

 

Karel  M a t i č k a      

předseda finančního výboru 

 

 

rozdělovník: členové finančního výboru  

             starosta 


